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Razstava čebelarskega in sadjerejskega 
društva v Lescah. 

V nedeljo 17. avgusta ob 10. uri dopoludne otvo
rilo je čebelarsko in sadjerejsko društvo za Kranjsko 
svojo prvo razstavo sadja, čebel in pri umni čebeloreji 
potrebnih orodij, priprav in strojev. 

Društveni predsednik gosp. Modic predstavi zbra
nemu občinstvu gosp. okrajnega glavarja Dralko, ter 
ga naprosi, da blagovoli otvoriti razstavo. Gospod okr. 
glavar pozdravi občinstvo kot zastopnik visoke c. kt\ 
vlade, razloži pomen današnje razstave ter zakliče tri
kraten „živijo" Nj. Veličanstvu presvitlemu cesarju, 
kot prvemu pokrovitelju kmetijskega stanu. Potem 
govorita še g. dr. Vošnjak v imenu deželnega odbora 
kranjskega in g. tajnik Gustav Pire v imenu glavnega 
odbora c. k. kmetijske družbe. 

Po otvorjenji razstave pričelo se je ogledovanje 
razstavljenih predmetov. Zanimiva razstava bode od
prta obiskovalcem do 23. avgusta. V nedeljo 24. av
gusta dopoludne ob 10. uri bode pa izvršitev premi
ranja-, potem izžrebanje v ta namen nakupljenih raz
stavnih stvari, ob 12. uri skupni obed, potem izlet v 
Breznico , kjer se bode vzidala plošča v rojstno hišo 
prvega kranjskega čebelarja Antona Janže. 

Nadrobno poročilo o razstavljenih predmetih pri
občiti hočemo prihodnjič enkrat, za danes hočemo le 
nekaj splošnega omeniti. Razstava ima biti čebelar
ska in sadjarska, v resnici je pa le čebelarska, kajti 
sadja ni skoraj nič razstavljenega, vzrok temu je, da 
čas razstave ni ugoden za gorenjske sadjarske raz
mere. Jako dobro se pa reprezentuje čebelarska raz
stava, katera kaže, da Slovenci niso čebelorejci za
četniki, ampak da je ta stroka kmetijstva uže ukore-
ničena med našim narodom. 

Mi zamoremo le častitati marljivemu odboru če
belarskega in sadjarskega društva k vspehu, katerega 
ima z razstavo; vspeh imenovati se pa moraše toliko 
veči, ker je to prvi poskus imenovanega odbora, na 
ta način napredek v čebeloreji razširjevati. Nedostatki, 
ki obstoje v tem , da je bila razstava na dan otvor-
jenja preslabo obiskana, da ni bilo tudi primerno dosti 
sadja razstavljenega in da bi tudi čebelarska razstava 
v očigled na razmere slovenskega čebelarstva smela 
biti popolnejša, dajo se vprihodnje lahko in ceno od
straniti. Častiti odbor naj ne postopa preveč ponižno, 
kedar gre za korist društva, reklama v tacih zadevah 
dandanes mora biti in ni se je izogniti. 

Da ni bilo sadja dovolj razstavljenega, kriv je 
neugoden čas, čebelarska razstava pa spet pozneje ne 
more biti, zato bi skoraj svetovali, da bi odbor pri-
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redil eno leto sadjarsko, drugo leto pa čebelarsko raz
stavo. Sadjarska razstava da se primerno lahko pri
rediti in je slednjič dovolj, ako za sedanje razmere na 
Gorenjskem traja le en dan, ob enem se združi s tako 
razstavo zborovanje društva, strokovna podučevanja, 
posebno spoznanje primernih sort, uma poraba sadja, 
navod, kako sa Ije dobro prodati itd. 


